

2020年第6期  
总289期

# 中国信用卡

CHINA CREDIT CARD

中国  
信用  
卡

二〇二〇  
年第六期

总  
289  
期

《中国  
金融  
电脑》  
杂志社

万方数据

ISSN 1009-2056



9 771009 205000 06 >

定价 25 元 邮发代号: 82-495

# 目录 Contents



## 新形势下财富管理业务 转型发展之路

P6~32

### 特别关注

- 7 顺势而为回归本源 布局新赛场新赛道 唐凌云
- 12 财富管理行业变革新趋势浅析 官强
- 18 慎终如始，守正出新  
——汇丰中国财富管理业务的发展之路 李峰
- 23 后疫情时代财富管理业务的转型发展 聂俊峰等
- 29 财富管理新时代下的银行理财业务发展展望 王峥

### 观察

- 33 2019 年银行年报之信用卡专题解读 曹光宇

### 热点

- 57 多方合力加强个人金融信息保护 康超

## 信用卡运营

**61** 金融科技助力信用卡实现自动化审批 宋 捷

**65** 自建场景，深度运营  
——广州银行信用卡中心探索获客新模式 孙辉德

## 个人金融

**68** 关于快捷支付渠道银行卡盗刷欺诈案件的分析及建议 姚 奇 郭晓允

## 金融论坛

**78** 区块链技术推动智慧城市建设 马近朱

## 财富管理

**84** 互联网理财市场研究 黄 琳 等

## 财经要闻

**92** 人民银行与国家市场监督管理总局签署《数据共享合作备忘录》等

## 行业资讯

**94** 建设银行与中国进出口银行签署战略合作协议 等

# CONTENTS

## Special Report

- 7 Follow the trend, return to the origin, layout new market competition
- 12 Discussion on new trends of wealth management industry reform
- 18 The development path of HSBC China's wealth management business
- 23 Transformation and development of wealth management business in post-epidemic era
- 29 The prospects for the development of banking wealth business in the new era of wealth management

## Observation

- 33 Credit card special interpretation of the annual report of banks in 2019

## Hot Point

- 57 Join forces to strengthen the protection of personal financial information

## Credit Card Operation

- 61 FinTech helps credit cards realize automatic approval
- 65 The Credit Card Center of Bank of Guangzhou explores new customer acquisition model

## Personal Financial

- 68 Analysis and suggestions on cases of bank card fraud by quick payment channels

## Finance Forum

- 78 Blockchain technology promotes the construction of smart city

## Wealth Management

- 84 Research on internet wealth management market

## Economic News

- 92 PBC and SAMR Sign the Memorandum of Cooperation on Data Sharing,etc.

## Industry News

- 94 China Construction Bank and The Export-Import Bank of China sign strategic cooperation agreement,etc.